

《单词百科:Modula是什么意思?Modula怎么发音?Modula的解释和用法》

英语单词Modula是什么意思?Modula怎么读?Modula怎么发音?简答网为您整理了Modula的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Modula怎么读

Modula的读音:[,m ɔ 'djul ə]

Modula的意思

1、余数分布算法；模块;调制；曼都兰；珈玛

Modula的双语例句

1、 It realizes the integration cloud data optimum processing modula with UG modeling software by second development language-UG/ Open API; It introduces the process of building three-dimentional CAD model by UG modeling software and gives an example of application.

并利用UG二次开发工具&UG/Open API，实现了数据优化处理模块与UG造型软件的集成，介绍了利用UG软件建立三维CAD模型的过程及其应用范例。

2、Analysis of the dam's stress and shift using finite element method with different elastic modula

用不同模量有限元分析坝体应力和变形

3、Failure strengthes and deformation modula increase with the loading rates increase;

破坏强度和变形模量随加载速率的提高而提高；

4、RC film is superior in exact measurement for tumor radiation dose and accurate verification of dose distribution in intensity modula-ted radiation therapy.

这对肿瘤放疗剂量的准确测量、调强放疗剂量分布的精确验证等具有显著优越性。

5、With increasing GSP contents, the tensile strengths of PP/ GS-PP/ talc composites increase obviously, while the flexural modula of composites change little.

随着GSP含量增加，PP/GSP/talc复合材料的拉伸强度明显提高，而弯曲模量影响较小。

6、Information technology-Programming languages-Modula-2, generics in Modula-2

信息技术.程序语言.模数-2，类模数-2

以上是简答网为您整理的Modula怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Modu

la的用法、Modula的释义、M

odula的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Modula>